
Beknopt overzicht en afspraken gesprek met A. van Beijnum en gemeente (wethouder Oskam en 
P.E. van Boggelen) op woensdag 5 juni 2019. 

Doel van het gesprek is tweeledig: 1. memo van LaGro advocaten bespreken en 2. afspraken maken 
met betrekking tot de doelstelling om gezamenlijk te werken aan een bedrijfszeker en toekomstig 
bestendig WKO systeem voor de 140 aansluitingen in Weideveld. 

Ten aanzien van het memo van LaGro: is een duidelijk memo dat gaat over de juridische positie van 
de gemeente en is in dit gesprek verder ter kennisname. 

Vervolg: 

De gemeente laat een onderzoek verrichten door een onafhankelijk bureau. De onderzoeksvragen 
worden nader afgestemd.  

Kernpunten voor de uitkomsten van het onderzoek zijn de leveringszekerheid, betaalbaarheid en 
service.  

Ten aanzien van het systeem wordt het onderzoek gericht op het centrale deel (bron), op het 
binnenhuis gedeelte en op de demarcatie en de verantwoordelijkheden van elke partij (bewoners, 
Eteck, bouwer/aannemer, andere partijen?). 

Tegelijk wordt in het onderzoek onderscheid gemaakt naar de verschillende fasen van aanleg: fase 1, 
2 en 3. Suggestie is om uit elke fase een steekproef te nemen (bijvoorbeeld elke fase een woning). 

Bij het onderzoek wordt ook het legionella vraagstuk betrokken (nog nader uit te werken 
vraagstelling). 

Globale vragen voor het onderzoek zijn: 

1. Wat zijn de eisen waaraan het systeem moet voldoen?  
2. Voldoet het systeem aan deze eisen? 
3. Zo nee, waar ligt de oorzaak en bij wie ligt de oorzaak? 

Concrete afspraken: 

• De gemeente doet een voorstel voor de bureaukeuze; 
• Bij het startgesprek met het bureau wordt de heer van Beijnum betrokken; 
• Ten aanzien van de bewonersavond op 27 juni wordt afgesproken de raad hierover te 

informeren; 
• Gemeente stemt met Eteck af of raadsleden hier bij aanwezig kunnen zijn. 

 

Bodegraven, 7 juni 2019. 


